
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 6. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 369

Vil ministeren redegøre for årsagen til, at der er en sagsbehandlingstid på over 1 år i en

klagesag i Psykolognævnet, jf. artiklen ”Reagerede først et år efter klage om seksuelt

misbrug” i Ekstra Bladet den 27. februar 2019, og mener ministeren, at Psykolognævnet

har tilstrækkelige kompetencer og ressourcer til at udføre sin opgave?

https://ekstrabladet.dk/112/reagerede-foerst-et-aar-efter-klage-om-seksuelt-misbrug/

7531908

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peder Hvelplund

(EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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